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           Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki 

 
Nr 7 /2007  w dniu 22 marca 2007 roku 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 18.15 
 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Robert Woźniak 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Brzostowski Jacek  
 

obecny 

3. 
 

Wiesław Ewertowski obecny 

4.  Bielecki Andrzej     
 

obecny 

5. Michał Piechocki     
 

obecny 

6. Andrzej Wieczorek    obecny 
 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Bogdan Koczorowski – dyrektor ZSP w Gołańczy 

2. Barbara Plucińska-Krajniak – wicedyrektor ZSP w Gołańczy 

 

 
 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Przedstawienie przez dyrektora ZSP w Gołańczy „mocnych” i „słabych” stron     

w zakresie edukacji i bazy szkoły. 

 
1.4. Opiniowanie materiałów na  Sesję RPW. 

 
1.5. Zapoznanie z pismem Dyrektora ZSP Nr 2 w Wągrowcu 

 

 



 2 

 
2. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie komisji rozpoczął przewodniczący p. Robert Woźniak, który powitał 

członków komisji i Dyrekcję ZSP w Gołańczy. Następnie przedstawił porządek posiedzenia. 

W  dalszej części posiedzenia przewodniczący oddał głos dyr. ZSP w Gołańczy                      

p.  Bogdanowi Koczorowskiemu, który przedstawił analizę wyników I sem. 2006/07 w 

stosunku do lat poprzednich, wnioski z nadzoru pedagogicznego, zestawienie wykonania 

budżetu za 2006r. W kolejnej części p. Koczorowski poinformował komisję o pracach 

remontowych i zakupach wykonanych ze środków pozabudżetowych, a także planowane 

inwestycje w szkole. (zał. Nr 1). 

Następnie mocne i słabe strony zawarte w  „Raporcie na temat realizacji zadań w zakresie 

pracy dydaktycznej, opiekuńczej, wychowawczej w ZSP w roku szkolnym 2006/07 w I 

semestrze.” Przedstawiła  wicedyrektor szkoły p. Barbara Plucińska-Krajniak. Materiały na 

w/w temat zawarte są w zał. Nr 1). 

Komisja wraz z dyrekcją szkoły udała się na przegląd szkoły: internat, szkoła, hala 

sportowa i otoczenie szkoły. Dyrektor zapoznał członków komisji z planowanymi pracami, 

które pozwolą na zmianę estetyki otoczenia. Posadzenie drzewek i krzewów ozdobnych 

wokół szkoły. 

 Po przeglądzie komisja zapoznała się z materiałami na sesję RPW. Komisja nie 

wniosła uwag do przedstawionych materiałów.  

Przewodniczący komisji p. Robert Woźniak przedstawił pismo Dyrektora ZSP Nr 2 w 

Wągrowcu p. dr. Władysława Purczyńskiego dotyczące podjęcia starań w celu pozyskania dla 

szkoły środków finansowych z budżetu powiatu na realizację zadania – modernizacja wnętrza 

przed aula szkolną. (pismo stanowi zał. Nr 3).   

 
 
3. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
3.1. Opinie 

Komisja pozytywnie zaopiniowała materiały na VII Sesję RPW. 
 
 
 

Protokołował :                                                     Przewodniczący Komisji:  
 

         Jacek Brzostowski     Robert Woźniak 
___________________________        _____________________ 

 


